
Geacht College, 

 

We hebben na de persconferentie van vanavond allemaal kunnen horen dat de maatregelen i.h.k.v. het 

Coronavirus versoepeld worden. Vanaf 1 juni mogen er in restaurants / cafés maximaal 30 personen 

aanwezig zijn. Vanaf 1 juli is dit maximaal 100. Horecaondernemers hebben het momenteel erg zwaar. 

We zouden daarom aan het College willen vragen mee te denken met de horecaondernemers en optimale 

medewerking te verlenen. 

 

Als Dinkellandse VVD willen we dat het College Dinkellandse horecaondernemers tegemoet komt inzake 

de maatregelen van de ‘1,5 meter economie’. Horecaondernemers die in het bezit zijn van een eigen 

terras en de mogelijkheid hebben het terras uit te breiden richting en op gemeentegrond moeten o.i. de 

mogelijkheid krijgen dit te kunnen en mogen doen zonder extra kosten. Met andere woorden: zonder 

additionele precariorechten te betalen. Het doel is niet om het aantal zitplaatsen te verdubbelen, maar 

om de extra ruimte die benodigd is om 30 (vanaf 1 juni) of 100 (vanaf 1 juli) mensen te kunnen opvangen.  

 

We hebben van horecaondernemers in Ootmarsum het signaal gekregen dat ze graag van deze 

mogelijkheid gebruik willen maken. Wij denken dat, nu het mooie weer er weer aan komt, deze 

ondernemers er ook bij gebaat zijn dat het centrum in Ootmarsum op een aantal extra dagen in de week 

op slot gaat. Bijvoorbeeld van de woensdag tot en met de zondag tussen 12.00 uur en 19.00 uur. 

 

Daarom stellen we de volgende vragen: 

 

1) In hoeverre is het College bereid deze optimale medewerking aan horecaondernemers te 

verlenen zoals hierboven is aangegeven? 

 

2) Welke mogelijkheden ziet het College om in samenwerking met Dinkellandse 

horecaondernemers met een plan te komen om bovenstaande ten uitvoer te brengen? 

 

3) Hoe ziet het College een eventuele afsluiting van Ootmarsum van woensdag tot en met zondag? 


